
 

 
 

Årsmøte  

Lørdag 20. mars kl 10.00 

Digitalt møte 
 

 



Forslag til dagsorden: 
 
1. Åpning  
 

2. Konstituering:  

Godkjenning av innkalling og dagsorden  

Forslag til forretningsorden  

Forslag på dirigent: Lina Strandbråten 

Forslag på referent: Lars Gunnar Larsen 

Forslag på to til å undertegne protokoll: (2 personer) 

Forlag på tellekorps: (4 personer) 

 

3. Innledning ved partisekretær Kjersti Stenseng  

 

4. Om valgkampen ved Shoaib Naeem 

 

5. Beretninger  

 

6. Regnskap og revisjonsberetning  
 

7. Innkomne forslag 

  

8. Budsjett  

 

9. Valg 
 

10. Avslutning  

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  



Forslag til forretningsorden:  
 
1. Taletiden begrenses til 3 minutter første gang og 2 minutter andre gang til samme sak. 
Unntatt er innledningsforedrag. 

 

2. Dirigenten kan foreslå ytterligere begrensninger i taletiden, samt: strek satt med 
inntegnede talere.  

 

3. Etter at strek er satt, er det ikke anledning til å fremme nye forslag.  

 

4. Ingen får ordet mer enn en gang til forretningsorden og bare 1 minutt til hver sak.  

 

5. Man ber om ordet ved å skrive «(Navn) ber om ordet» i chatten (veiledning vil bli gitt) etter 

at dirigent har åpnet for å tegne seg. 

 

6. Alle avstemninger foregår ved bruk av funksjonen «rekk opp hånden» i Teams.  

 

7. Alle forslag skal leveres skriftlig til dirigenten på e-post: drammenap@gmail.com. Forslag 
må være påført forslagsstillers navn, og nummer på forslaget. Her må det komme fram om 
det er et tilleggsforslag eller endringsforslag. 

 

8. I protokollen innføres bare forslag, avstemninger, vedtak som gjøres og navnet på de som 
har deltatt i debatten.  

 

 
  



ÅRSBERETNING FOR DRAMMEN ARBEIDERPARTI  

 

2020 ble et helt spesielt år for det politiske arbeidet i Drammen Arbeiderparti.  

 

For aller første gang i partihistorien kunne vi ikke lenger møtes sammen til 
styremøter, medlemsmøter eller andre arrangementer i partiets regi. Alt på grunn av 
pandemien, som fremdeles har et solid grep over store deler av landet, herunder 
Drammen. Noen få møter og arrangementer klarte vi å avholde fysisk, men det aller 
meste har gått digitalt. 

  

For aller første gang måtte vi også avlyse den den sterke tradisjonen med 1. mai 
frokost og appeller rundt i byen. Og ikke minst: For aller første gang siden 2. 
verdenskrig måtte vi avlyse 1. mai toget. 

  

Drammen Arbeiderparti har sammen med resten av posisjonen styrt Drammen 
gjennom de kraftige corona-utfordringene på en solid, ansvarlig og god måte. Det er 
derfor all grunn til å gi både ordfører, gruppeleder og resten av kommunestyregruppa 
stor anerkjennelse for det arbeidet som er utført for å begrense pandemien.  

 

Styret vil også rose medlemmene i Drammen Arbeiderparti som på kort varsel måtte 
tilpasse seg digitale møter og en helt ny måte å drive politikk på. Fremmøtet på de 
digitale møtene har vært jevnt og godt. Det er et lovende og godt utgangspunkt nå vi 
det kommende halvåret skal gjennomføre en viktig valgkamp som i all hovedsak vil 
være digital. 

 

 

Styre og tillitsvalgte i perioden: 

Leder:     Tonje Enersen  

Nestleder:     Egil Knudsen  

Sekretær:     Ole Hartvig Varlo  

Kasserer:     Lola Awoyemi 

Medlemsansvarlig:    Jorun Jagland  

Kvinnepolitisk ansvarlig:  Lina Strandbråten  

Styremedlem:    Øyvind Hvidsten 

Styremedlem:   Thor Sigurd Syvaldsen 

Styremedlem:   Mads Hilden 

AUFs representant:   Rebekka Hoksmo Olsen 

 

Varamedlemmer:   Ole Lønseth 

Lise Løff  

Jan Ivar Weimoth 

Kari Ingvil Audestad  

Rutkay Sabri 

May Gro Krogh  



Ole Henrik Krat Bjørkholt. 

 

Tiltredende i styret: 

Ordfører 

Gruppeleder Drammen kommunestyre 

Seniorgruppa 

Leder Drammen Arbeiderlag 

Leder Svelvik Arbeiderlag 

Leder Nedre Eiker Arbeiderlag 

LO Drammen 

 

Kontrollkomite: 

Lars Gunnar Larsen 

Harald Bell Solaas 

Sølvi Brandt Bestvold 

 

Revisorer: 

Ellen Flathen 

John Axel Carlin 

Bendik Thun (vara) 

Bhanuja Rasiah 

 

Representanter til generalforsamlingen i Folkets Hus SA: 

Svein Winge 

Jorun Jagland (vara) 

 

Representantskap Buskerud Arbeiderparti: 

Monica Myrvold Berg 

Eivind Knudsen 

Mads Hilden 

Tonje Enersen 

Egil Knudsen 

Ole Hartvig Varlo 

Lina Strandbråten 

 

Vara til representantskap Buskerud Arbeiderparti: 

Lola Awoyemi 

Øyvind Hvidsten 

Ove Jørgensen 

Thor Sigurd Syvaldsen 

Jorun Jagland 

Ole Lønseth 



Kari Ingvil Audestad 

Rutkay Sabri 

Lise Løff 

Terje Syvertsen 

May Gro Krogh 

Jan Ivar Weimoth 

Andrine Høyvik Skjold 

Lars Gunnar Larsen 

 

Valgkomite: 

Lajla Hvaal (søkte om fritak fra sitt verv i valgkomiteen i desember 2020). 

Bent Inge Bye 

Rebekka Hoksmo Olsen 

Svein Winge 

Terje Syvertsen 

Aud Watnebryn 

Dag Ebbestad 

 

Møteaktivitet i perioden etter forrige årsmøte:  

 

Styremøter: 12 møter. 

 

Styremøter 2020: 8 møter. (Dato: 12. mars, 16. april, 5. mai, 2. juni, 18. august, 10. 
september,  

15. oktober, 10. november). 

Styremøter 2021: 4 møter. (Dato: 7. januar, 10. februar, 10. mars og 15. mars). 

 

Medlemsmøter: 8 møter. 

 

14. mai, Nettmøte. 

Tema: Økonomisk utfordringsbilde for Drammen Kommune v/gruppeleder Eivind 
Knudsen. 

 

4. juni, Nettmøte. 

Tema: Orientering om aktuelle politiske saker i Drammen kommune. v/gruppeleder 
Eivind Knudsen. 

 - Programarbeidet. Innledning ved Stortingsrepresentant og medlem av 
programkomiteen  

Masud Gharahkhani. 

 

11. juni, Nettmøte. 

Tema: Områderegulering med konsekvensutredning Knive/Lolland – Budsjett 
Drammen kommune. 



 

20. august, Folkets Hus, Drammen 

Tema: Innspill til nominasjonskomiteen - Etablering av valgkamputvalg - Aktuelt fra 
kommunestyregruppa -  

Forslag fra Jacob Wang om automatisk fritak for avgifter for frivillige 
redningstjenesten og spesial kjøretøy for brannvesen. 

 

16. september, Folkets Hus, Drammen 

Tema: Migrasjon Innledning ved Sylo Taraku - Aktuelt fra kommunestyregruppa 
v/gruppeleder Eivind Knudsen. 

 

21.oktober, Folkets Hus, Drammen 

Tema: Faglig politisk samarbeid, innledning v/LO leder Hans Christian Gabrielsen -  

Første listeforslag til stortingsvalget 2021 - Etablering av valgkamputvalg -  

Aktuelt fra kommunestyregruppa v/gruppeleder Eivind Knudsen. 

 

18. november, Nettmøte.  

Tema: Forslag til program for Arbeiderpartiet v/Masud Gharahkhani og Lise 
Christoffersen - Delegater til nominasjonsmøtet for Buskerud Arbeiderparti - Aktuelt 
fra kommunestyregruppa v/gruppeleder Eivind Knudsen. 

 

8. desember, Nettmøte. 

Tema: Valgkomite - Budsjettforslag Økonomiplan for Drammen kommune 2021-2024 
- 

Aktuelt fra kommunestyregruppa v/gruppeleder Eivind Knudsen. 

 

Medlemmer: 

Drammen Arbeiderparti har pr. 14.03.21. 621 aktive medlemmer.  

Disse er fordelt på 3 arbeiderlag. 

Svelvik Arbeiderlag: 37 medlemmer. 

Drammen Arbeiderlag: 383 medlemmer. 

Nedre Eiker Arbeiderlag: 159 medlemmer. 

(De øvrige medlemmene er ikke tilmeldt et arbeiderlag, men er direktemedlemmer i 
kommunepartiet). 

621 aktive medlemmer i 2021 er en nedgang på 67 medlemmer fra 2020. 

 

 

 

  
 

 

 

  



Årsberetning for Nedre Eiker Arbeiderlag  
1. Styre og tillitsvalgte i perioden: 

 

Lagsstyre: 

• Leder:    Lars Gunnar Larsen  

• Nestleder:   Lajla Hvaal  

• Sekretær:   May Gro Krogh  

• Kasserer:   Ellen Flathen  

• Styremedlem 1:  Thor Sigurd Syvaldsen  

• Styremedlem 2: Theresa Johanssen 

• Styremedlem 3:  Ole Hartvig Varlo 

• Varamedlem 1: Knut Andersen 

 

Revisorer: 

• Revisor 1:  Aud Sandholdt 

• Revisor 2:  Atle Gregussen 

 

Valgkomite: 

• Medlem 1:  Knut Andersen 

• Medlem 2:  Magne Gulbrandsen 

 

2. Medlemsutvikling i perioden. 

Laget hadde 01.01.2020 180 medlemmer 

Laget hadde 31.12.2020 159 medlemmer 

 

3. Møteaktivitet i perioden. 

Styremøter:  26/2  16/3  13/8 2/12  2/11  15/12  12/1  21/2 

Medlemsmøter: 

• Ingen (grunnet Covid 19 Pandemi) 

4.  Økonomi 

På grunn av manglende registrering i Brønnøysund har laget har ikke hatt eget regnskap i 
2020. Dette har vært tatt hånd om av Drammen Arbeiderparti.   

  

 

5.  Styrets beretning: 

 

Året 2020 har på mange måter vært året der det meste har vært håndtert som en 
avvikssituasjon. Laget har som regionen vi bor i og landet for øvrig vært preget av den 
pågående pandemien, og vår aktivitet har således vært helt minimal. 

 

Det skal allikevel vektlegges at medlemmer fra Laget har vært sterkt representert i 
Kommunestyret og i andre kommunale råd og utvalg, hvor de har ivaretatt partiprogram og 
lokale interesser på en god måte. 

 

 



Det er gledelig å merke seg at Laget har medlemmer som ivaretar verv som Ordfører, 
Partileder Styremedlemmer, samt mange andre sentrale verv i den nye kommunen vår, og i 

kommunepartiets ledelse. 

 

Av saker som styret og lagsmedlemmer har vært særlig opptatt av kan nevnes: 

 

• Sikre finansiering og fremdrift for nytt sykehjem på Brekke. 

• Sikre videre drift ref partiprogrammet på Bråta. 

 

Andre saker med fokus i året som har gått: 

‘ 

• Folkets Hus, leieavtale med kommunen, overføring til Drammen Ap. 

• Oppfølging av spørsmål fra årsmøte til sentralstyret. 

 

Styret ønsker å takke alle lagets medlemmer som har deltatt i disse arbeidene for innsatsen, 
og vi håper at disse og flere til bidrar i året som kommer.  

 

For styret i Nedre Eiker Arbeiderlag  

Lars Gunnar Larsen 

Solbergelva 10.01.2021 

 

 

Årsberetning Svelvik Arbeiderlag  
 

Årsmelding for Svelvik Arbeiderlag 

Årsmelding Svelvik Arbeiderlag 2020 

Styret har i perioden 20.jan 2020-17.mars 2021 hatt følgende sammensetning: 

 

Leder:    Runar Berg (frem til utmelding 11.12.2020) 

Styremedlemmer:  Mads Hilden 

              Terje Syvertsen ( kasserer) 

              Trine Bingen 

              Vigdis Krohn Hansen 

         

Varamedlemmer: Runar Dammen 

              Ole Lønseth         

              Aud Watnebryn 

             

Det har ikke vært gjennomført fysiske møter i denne perioden utover årsmøtet 20.januar 
2020.  

 

Svelvik Arbeiderlag har i perioden hatt følgende representanter i styret for Drammen 

Arbeiderparti: 

• Mads Hilden 

• Runar Berg (Møterett) 



 

Svelvik Arbeiderlag har i perioden hatt følgende representanter valgt inn i kommunestyret: 
 

• Ole Lønseth 

• Mads Hilden 

 

 

Årsberetning Drammen Arbeiderlag  
 
Årsberetning Drammen Arbeiderlag 

 

Styret har i perioden bestått av: 

Leder: Bendik Thun 

Nestleder: Egil Knudsen 

Sekretær: Jorun Jagland 

Kasserer: Lola Awoyemi 

Styremedlem: Jan Ivar Weimoth 

Styremedlem: Helle Hertzberg 

 

Drammen Arbeiderlag ble grunnlagt i forkant av sammenslåingen av den nye kommunen. 
Det ble opprettet arbeiderlag i alle de tre eksisterende kommunene, der det var et ønske om 
å fortsatt ha et demokratisk organ tilhørende hver av kommunene. Organet skulle behandle 
aktuelle saker i bystyret og andre spørsmål som var relevante for innbyggerne i gamle 

Drammen kommune.  

 

Etter sammenslåingen av kommunene har laget hatt som primæroppgave å arrangere 
Elvefestivalen. Dette ble det naturligvis ikke noe av i 2020, ettersom pandemien satte en 
stopper for hele Elvefestivalen. I mangel av spørsmål som har vært relevante kun for 
innbyggerne i gamle Drammen, og ettersom det allerede er et godt aktivitetsnivå i Drammen 

Arbeiderparti, har dermed ikke laget arrangert noen aktiviteter i 2020.  

 

Ved forrige årsmøte i Drammen Arbeiderlag ble det bedt om at vi igjen på dette årsmøtet i 
2021 skulle se på om vi ønsket å videreføre laget i sin nåværende form. Dette er noe 
årsmøtet altså må ta stilling til. Annet enn arrangeringen av Elvefestivalen har ikke laget 
noen konkrete oppgaver i dag. Er dermed laget overflødig, eller er det riktig å ha et organ 
basert på den gamle kommunen ettersom dette også er tilfellet i gamle Svelvik og Nedre 
Eiker? 

Det medfører ingen spesielle negative sider om laget fortsetter å eksistere, men laget bør 
kanskje tilføres nye oppgaver for å fortsatt kunne være relevant? Hva kan dette i så fall 
være? Styret har ikke kommet til enighet rundt disse spørsmålene, og det vil derfor være helt 

og holdent opp til årsmøtet hva konklusjonen rundt dette blir.  

 

  



Kommunestyregruppas beretning  
 

Innhold: 

1.0 Innledning 

2.0 Tillitsvalgte i gruppa 

3.0 Hovedsaker 

4.0 Avslutning 

 

1.0 Innledning 

 

2020-perioden har vært en periode med mange engasjerende saker på sakskartet, men den 
har også vært preget av at vi styrer en ung kommune. Dette har ført til noen vanskelige saker 
som har dukket opp, «innkjøringsproblemer» for regler for saksbehandling, og at det politiske 

grunnlaget for kommunen er i kontinuerlig utarbeiding.  

 

Coronapandemien har selvfølgelig også gitt nye utfordringer, men også muligheter. Samtlige 
gruppemøter siden mars har vært avholdt på Teams, og den digitale hverdagen kom for 
mange mye raskere enn man hadde sett for seg. Barn og husdyr har f.eks vært et langt 
hyppigere innslag i både gruppemøter og andre møter enn hva vi har vært vant til :)  

Det har likevel etter kommunestyregruppas vurdering fungert veldig bra, med få unntak. 
Også over halvparten av kommunestyremøtene og hovedutvalgsmøtene har vært avholdt 
digitalt ila året. Vi gleder oss selvfølgelig stort til vi igjen kan møtes fysisk, men pandemien 
har gitt muligheter vi tidligere ikke har sett for oss. Oppmøte på gruppemøtene har også vært 
meget godt i året som har gått.  

 

2.0 Tillitsvalgte og representanter 

 

Gruppestyret har i perioden bestått av følgende: 

Gruppleder: Eivind Knudsen  

Gruppesekretær: Bendik Thun 

 

Ordfører og ledere av hovedutvalgene: 

Ordfører: Monica Myrvold Berg  

Hovedutvalgsleder for helse, sosial og omsorg: Eivind Knudsen 

Hovedutvalgsleder for kultur, idrett og frivillighet: Mads Hilden 

(Hovedutvalgsleder for teknisk hoveudtvalg fra Februar 2021 Lina Strandbråten) 

 

Fraksjonsledere i perioden har vært: 

Teknisk utvalg: Thor Sigurd Syvaldsen 

Helse, sosial og omsorg: Eivind Knudsen 

Kultur, idrett og frivillighet: Mads Hilden 

Oppvekst og utdanning: Victoria Øverland 

 

Øvrige verv: 

Kommunestyregruppa og partiets tilitsvalgte er medlemmer av en rekke utvalg og råd: 

Ungdomsrådet: Rutkay Sabri 

Eldrerådet: Ole Lønseth 



Klimautvalget: Lina Strandbråten 

Næringsutvalget: Lars Gunnar Larsen 

 

I tillegg representerer gruppeleder gruppa i mange ulike fora, og Monica som ordfører både 
oss og kommunen i mange ulike fora. 

Samt at medlemmene i kommunestyregruppa deltar i flere ulike verv delegert av 

kommunestyre 

 

Representanter i kommunestyret: 

Monica Myrvold Berg 

Eivind Knudsen 

Mads Hilden 

Aisha Ahmed 

Lina Strandbråten 

Thor Sigurd Syvaldsen 

Sølvi Brandt Bestvold 

Bendik Thun 

Ole Lønseth 

Elisabeth Vanadis Sund 

Arve Vannebo 

Rutkay Sabri 

Tonje Enersen 

Arif Erkök 

Victoria Øverland 

 

I tillegg har disse møtt som varaer i perioden: 

Gard Hofsvang 

Helle Hertzberg 

Egil Knudsen 

Ole Henrik Bjørkholt 

Mohammed Mostafei 

Miduja Rasiah 

Hilde Klæboe 

Trine Bingen 

 

De forskjellige fraksjonene har i perioden vært som følger:  

 

Formannskapet: 

Monica Myrvold Berg, Lina Strandbråten og Arve Vannebo 

 

Teknisk: 

Thor Sigurd Syvaldsen, Ole Lønseth, Tonje Enersen, Arif Erkök  

 

Kultur, idrett og frivillighet: 

Mads Hilden, Sølvi Brandt Bestvold, Aisha Ahmed og Helle Hertzberg.  

 



Helse, sosial og omsorg: 

Eivind Knudsen, Bendik Thun og Elisabeth Vanadis Sund.  

 

Oppvekst og utdanning: 

Victoria Øverland og Rutkay Sabri. 

 

3.0 Viktige saker 

 

Som for 2020-året ellers har Corona-pandemien satt sitt preg på politikken i Drammen. Året 
startet med at hele kommunestyret, men spesielt ordfører og kommuneledelse, måtte snu 
seg om for å finne tiltak for å motvirke pandemien. Hele resten av året var det en vanskelig 
balansegang mellom å strenge tiltak for å begrense økt smitte, samt å holde tilbud og 
tjenester oppe, for å minske de negative konsekvensene av innstrammingene. Tiltak kunne 
garantert vært satt inn tidligere eller vært annerledes i utformingen, men resultatet av 2020 
ville vært langt dystrere hadde det ikke vært for god felles innsats. Mange av de ansatte i 
kommunen har virkelig vært blant de som har kjent pandemien hardest, men de har likevel 
gjennomført en heltemodig innsats.     

 

Likevel har pandemien truffet mange grupper hardt, og det var spesielt tungt da situasjonen 
på Fjell bo- og servicesenter inntraff og mange av beboerne ble syke og døde rett før vi 
kunne komme i gang med vaksinering. Vi må derfor gjøre alt vi kan for å sikre at innbyggerne 
vil ha en tryggest mulig hverdag i perioden som kommer, ettersom pandemien fortsatt vil ha 
en definerende rolle på våre liv. Begrensende tiltak vil fortsatt være hovedløsningen for å 
sikre at ingen store oppblomstringer fritt kan virke, men samtidig er kommunen nå forberedt 

på å kunne håndtere en stor økning i antall vaksiner.   

 

Budsjettet og budsjettarbeidet har selvfølgelig vært helt sentralt i å peke ut kursen for 
kommunen for de neste årene. Viktige prioriteringer som nytt sykehjem på Brekkejordet i 
Krokstadelva er naturligvis med. Det samme er den sårt tiltrengte nye bybrua i Drammen, 
som nå har stått i over 50 år mer enn hva den først var tiltenkt som. Også ny skole på 
Åskollen er vedtatt, og byggestart er satt til første halvår av 2023. I tillegg er også oppstart 
for utbyggingen av Veiavangen ungdomsskole vedtatt å være i 2024.   

Disse investeringene har vært viktige for Arbeiderpartiet, noe også programmet vårt viser. 
Flere av disse, slik som Veiavangen, skulle helst vært i gang enda tidligere, men kommunen 
har en krevende økonomisk virkelighet som gjør dette vanskelig.  

 

For å få råd til disse store investeringene er derfor kommunen nødt til å kutte i driftsutgiftene 
også i fremtiden. Noe av dette vil kunne skje gjennom naturlige avganger, der man ikke fyller 
ledige posisjoner ved ansattes avgang, men det vil også være aktuelt med nedskjæringer på 
enkeltområder. Fra 2020 gjennomførte vi blant annet en nedskalering av antall ledere  i 
kommunen, samt at vi fryste politikergodtgjørelsene ut perioden. Imidlertid er beløpene vi må 
finne så store at vi også må gå ut over kun denne typen løsninger, men dette vil Drammen 
Arbeiderpartis medlemmer bli inkludert i etterhvert som forskjellige løsninger kommer på 
bordet.   

 

Samtidig som kommunen skal tenke nytt i tjenestetilbudet for å gjøre dette best mulig, er det 
viktig at vi tar vare på det som fungerer. Derfor var det viktig for oss i Arbeiderpartiet at vi 
beholdt de lindrende plassene på Bråta og i Svelvik. Spesielt tilbudet på Bråta helt fremst i 
klassen i Norge, og da hadde vi større tro på å videreutvikle dette tilbudet enn å 
omorganisere det.  

 



Denne typen saker vil det likevel komme flere av i årene som kommer, der avveininger om 
økonomi, geografi, kompetanse og størrelse vil føre til at forslag om omorganisering og 
reformer vil komme. Det er ikke alltid vi heller klarer å enes internt i partiet, slik saken om 
organisering av barnevernet viste osv, osv. 

 

Et tilbud som ikke nødvendigvis er så stort i omfang, men som kan ha en enorm innvirkning 
på de som omfattes av det, er Ung 11. Dette er et tilbud der ungdom som selv føler de ikke 
er klare for videregående, kan gå et 11. år på grunnskole. Responsen blant elevene har vært 
veldig god, og tilbudet klarer trolig å føre til at elever som kanskje eller ville falt fra i skolen, 
blir motiverte for videre skolegang. Det var derfor særs viktig for oss å sikre at tilbudet ble 
sikret, da det ble snakk om at tilbudet skulle legges ned. Det vi dermed har gjort er å inngå et 
partnerskap med fylkeskommunen, der UngInvest i samarbeid med Drammen kommune, 
skal drive tilbudet videre. Det er viktig at de gode kvalitetene Ung 11 tilbyr ikke blir borte i 
møte med denne endrede ansvarsfordelingen, så dette er noe vi ønsker å følge nøye med 
på i periodene som kommer.  

 

Det er også viktig å nevne at vi nå er i gang med det viktige arbeidet i nærutvalgene, som er 
en viktig del i ønske og målet om en mer kommune der innbyggerne føler det nytter og 
engasjere seg, og der lokalt engasjement får mulighet til å utfolde seg og blomstre til det 
beste for kommunen. 

 

Kommunestyregruppa vil fra tid til annen oppleve at det er uenigheter med de vi styrer 
sammen med, enten det er på bakgrunn av ulike vedtak fattet i medlemsmøtene til de ulike 
partiene eller om det er på bakgrunn av ideologiske interessekonflikt, dette har også i noe 
grad kommet fram gjennom året som har gått, men vi i kommunestyregruppa har i de 
tilfellene der kompromiss eller fult gjennomslag ikke har vært aktuelt eller mulig å komme i 
havn med stått på på vegne av det som er viktig for Arbeiderpartiet. Det være seg utbygging 
av boliger som på knive lolland eller for å sikre kommunens fremtidige arealer til boligbygging 

som f.eks i diskusjon med Bane Nor om hensetting på sundland.  

 

4.0 Avslutning 

 

Drammen kommune er fortsatt i startfasen hva gjelder å utforme ny og helhetlig politikk, samt 
bare igang med å finne den beste formen for organisering av kommunen. For oss i 
kommunestyregruppa er det derfor viktig å lytte til de som står i tjenestene, ettersom vi ikke 
alltid kjenner til hvilket arbeid som har vært utført i de alle av de gamle kommunene. Corona-
pandemien har derimot gjort dette arbeidet mer krevende enn tidligere, for det å komme ut i 
tjenestene og møte de tillitsvalgte har i all hovedsak vært en umulig oppgave. Selv om det 
forhåpentligvis snart åpner seg mer opp igjen, og det å kunne besøke tjenester, steder og 
folk i kommunen vil bli mulig, så kan vi få vi til enda mer om alle i partiet fungerer som sine 
lokale ombudsmenn. Enten dette er på arbeidsplassen, i foreldremøter eller som pårørende 
til eldre, er alle erfaringer vi kan dele, enten gode eller dårlige, gull-verdt for 
kommunestyregruppa og partiet. Nøl derfor aldri med å ta kontakt om det er saker du selv vil 
sette fokus på, eller hvis du vil henvise bekjente til representanter i kommunestyret. Sammen 

er vi sterke!  

 

Tusen takk til alle tillitsvalgte i partiet og medlemmer for godt samarbeid om viktig politikk for 
Drammens framtid i et noe uvanlig år. Vi håper normaliteten nærmer seg!  

 

Drammen Arbeiderpartis kommunestyregruppe 

 



 

Årsmelding Seniorgruppa 
 

Møtetilbudet til seniorgruppa gis til alle over 62 år samt trygdede og arbeidsledige. 
Seniorgruppa er et sosialt tilbud for alle med interesse for politikk.  

Vi hadde to møter før Drammen kommune ble «nedstengt» da det tredje møtet skulle 
avholdes torsdag 12. mars 2020. På høsten startet vi opp igjen. Da hadde vi to møter før 

landet igjen ble stengt.  

 

Møtene hadde i 2020 et gjennomsnittbesøk på 27 stk. Dette er et tall vi er veldig godt 
fornøyd med. Vi ser også at dette er et nyttig tilbud for mange av seniorene. 

 

 
        
 
 

 

 

  



Regnskap og revisjonsberetning 
 

 

Regnskap 2020 

 

 

  



Budsjett 2021 

 

 

 

 

  



Revisors beretning 

Revisors beretning for regnskap 2020 Drammen Arbeiderparti 
 

Regnskapet for Drammen Arbeiderparti (DAP) ble fremlagt for revisjon 15. februar 2021. 

 

Ansvarlig kasserer har vært Lola Awoyemi og regnskapet er ført av Svein Larsen Regnskap 
AS. 

 

Regnskapet er ryddig og greit å finne fram i og utgiftsposter er tilfredsstillende attestert. 
Imidlertid kunne vi ønske oss lit mer utfyllende tekst på en del bilag, spesielt fakturaer.  Vi 
anbefaler at de som kjøper/bestiller tjenester/ting på vegne av DAP, sender melding til 
kasserer, slik at kasserer med en gang vet hva innkomne fakturaer gjelder. 

 

Vi har kontrollert alle bankkonti. Inntekter og kostnader er gjennomgått.  Vi har tatt 
stikkprøver av bilagsføringen. 
                   

Vi ser at Svelvik Arbeiderlag sitt regnskap er tatt inn i DAPs regnskap.  Videre vet vi at Nedre 
Eiker Arbeiderlag ikke har ført eget regnskap i 2020 og at dette lagets regnskap derfor også 
inngår i DAPs regnskap i 2020. Normalt skal ikke lagenes regnskap inngå i kommunepartiets 
regnskap. Lagene skal ha egen økonomi som revideres av lagenes egne valgte revisorer.  
Årsaken til at Nedre Eiker Arbeiderlag ikke har hatt eget regnskap i 2020 er at laget foreløpig 
ikke er registrert i Brønnøysund og følgelig ikke har fått opprettet egen bankkonto.   
 
I forbindelse med gjennomgangen har vi merket oss følgende: 

 
Vi ser at inntekter i 2020 er vesentlig lavere enn budsjettert. Støtte fra stat og kommune har 
sammenheng med stemmeandel ved valg og er årsak til lavere støtte her.  Valgkampbidrag 
viser et avvik på -48 000 mot budsjett.  Denne posten viser at vi bortsett fra et lite beløp, ikke 
har fått bidrag som forventet fra aktuelle bidragsytere.  Når det gjelder kontingentrefusjon fra 
DNA så får vi noe av dette utbetalt etterskuddsvis, slik at denne posten inneholder andeler 
fra både 2019 og 2020.  Videre har kasserer avdekket at vi ikke har mottatt en innbetaling 

vedr. refusjon for 1. halvår på kr 5 652 som gjelder Nedre Eiker Arbeiderlag 

 
Vi gjentar vår anbefaling fra tidligere år om at konto 6820 Aktivitetskonto bør deles opp i flere 
konti, da det vil gi en lettere oversikt over hvilke type kostnader vi har hatt, og det vil også 
kunne være til hjelp ved kommende års budsjettering.  Det er brukt vel 30% mindre enn 
budsjettert på denne kontoen i 2020, noe som må tilskrives lavere aktivitet på grunn av 
koronasituasjonen landet er i. 

 

Overforbruk på konto 6900 Telefon, data skyldes bl.a. fakturering av etterslep fra DNA vedr. 
SMS utsendelser til medlemmene, hvorav kr 13 000 gjelder utsendelser i 2019 

 

Konto 6800 Husleie, strøm, brensel har en overskridelse på kr 44 354 mot budsjett.  Kr 4 095 
gjelder regnskapet for Svelvik Arbeiderlag og 31 872 gjelder Folkets Hus i Krokstadelva. 

Når det gjelder Folkets Hus i Krokstadelva så var denne eiendommen eid av tidligere Nedre 
Eiker Arbeiderparti.  Etter sammenslåingen av Nedre Eiker, Svelvik og Drammen 
Arbeiderpartier til nye Drammen Arbeiderparti er det DAP som har overtatt eierskapet til 
Folkets Hus i Krokstadelva.  Ved sjekk i grunnboka til Statens kartverk står fortsatt Nedre 
Eiker Arbeiderparti som eier av eiendommen.  Det hviler derfor på styret i DAP å få ordnet 
med alle nødvendige registreringer slik at DAP blir stående som eier.  Videre må styret ha 



kontakt med Drammen kommune som overtok leieavtalen vedr. Folkets Hus fra Nedre Eiker 
kommune, for en gjennomgang av leieavtalen da det ser ut for at det er en del uklare 
punkter.   
 

Vi noterer oss at skattetrekkskontoen har vært benyttet til skattetrekk i 2020, men at den har 
en høyere saldo enn skyldig skattetrekk pr. 31/12. Ved neste lønnsavregning bør derfor 
saldo på skattetrekkskonto samsvare med skylding skattetrekk 

 

Som revisorer mener vi at det fremlagte regnskap, resultat og balanse gir en riktig og grei 
oversikt over DAPs økonomiske situasjon og anbefaler at det fremlagte regnskapet får 
årsmøtets godkjenning. 

 

Drammen, 17. februar 2020 

 

John Axel Carlin     Ellen Flathen 

         revisor          revisor 

         (sign.)           (sign.) 

 

 

Bilde av signert revisjonsberetning er sendt styret, og vil bli lagt til i dette dokument 
så snart det er mulig å overlevere fysisk.  

 

 

Innkomne forslag til årsmøtet i Drammen Arbeiderparti 
2021 
 

 

1. Iskanten  

Forslagsstiller: Drammen AUF 

Iskanten ligger nord i Barentshavet, og er overgangen mellom hav og polis i nord. Når 
havtemperaturen stiger trekker iskanten seg tilbake. Norsk Polarinstitutt definerer iskanten 
med utgangspunkt i maksimal isutbredelse for april. Overgangen mellom iskanten og åpent 
hav kalles iskantsonen.  Område rundt iskanten har et viktig naturmangfold. Både 
polarinstituttet og miljødirektoratet anbefaler å ikke utlyse de nordligste blokkene for 
konsesjonstildeling da dette kan føre til alvorlige konsekvenser både for naturmangfold og 
sikkerheten på oljeplattformene. Derfor bør det være en buffersone på 100 km opp mot 
iskanten der det ikke skal kunne deles ut boretillatelser til oljeindustrien.  Iskantsonen må 
heller ikke omfattes av TFO-ordningen som sikrer en kjappere tildeling av konsesjoner i 
“modne” områder. 

 

Drammen AP vil: 

• at iskanten må defineres med utgangspunkt i maksimal isutbredelse for april 

• at områdene i iskantsonen må ikke omfattes av TFO-ordningen 

• at det må være en 100 km buffersone opp til iskanten, der det ikke deles ut 
konsesjoner 

Styrets innstilling: Forslaget legges frem for årsmøtet uten innstilling.  
 
 



2. Mer kunnskap om religion i skolen 

Forslagsstiller: Drammen AUF 

 

Fremmedfrykt er et stort problem i samfunnet i dag. Drammen AP er opptatt av å ha en 
fellesskole der alle føler seg inkludert, og ønsker å utvikle religions- og livssynsfaget til et 
mer inkluderende fag. Dagens KRLE har et stort fokus på kristendom, og det er mindre tid til 
å lære om etikk og andre religioner. Mer kunnskap kan bidra til mindre fremmedfrykt og mer 
mangfold. Drammen AP mener derfor at det må være mer lære om de ulike religionene i 
læreplan og at vi må fjerne K’en i KRLE.  

 

Drammen AP mener at: 

• Det må være mer lære om de ulike religionene i læreplan.  

• Fjerne K’en i KRLE 
 
Styrets innstilling: Dissens i styret, 4 styremedlemmer var mot forslaget. Legges frem med 
delt innstilling. 

 

3. Fast støtteordning for dyrepass 

Forslagsstiller: Drammen AUF 
 

Mange voldsofre med kjæledyr har ikke noe krisesentertilbud dersom de ikke vil reise fra 
dyra sine. Vold mot dyr brukes som maktmiddel i mange voldelige familier. Mange som lever 
i familier med vold, opplever trusler med å skade dyret som straff. Dette kan skape en enorm 
frykt, og bekymringen for hva som vil skje med kjæledyret og kan for mange være et hinder 
for å søke hjelp. 

 

I fjor kom en undersøkelse fra NKVTS som viste at 4 prosent av unge mellom 12 og 16 år i 
Norge, hadde sett at en voksen hjemme skadet familiens kjæledyr. Få krisesentre har egne 
rom til dyr. Døgnprisen på kennel ligger på rundt 400kr for hund og 230kr for katt. Mange 
voldsofre har ikke nok penger til å sette kjæledyret på kennel. Det burde derfor være en fast 
ordning for pass av dyr i alle kommuner i Norge. 

 

Oslo, Agder, Trondheim, Bergen og Tromsø har tilbud om gratis plass på kennel til 
kriseutsatte dyr. Siden Drammen også er en av Norges største byer burde også vi i likhet 
med de andre store byene, og flere andre, innføre en slik ordning. 

  

Drammen AP vil: 

• At det skal være en fast ordning for pass av dyr i alle kommuner i Norge. 
 
Styrets innstilling: 
Forslaget støttes ikke da det etter styrets mening ikke bør være en kommunal oppgave å 
finansiere en slik ordning. 

 

4. Våpeneksport i Norge 

Forslagsstiller: Drammen AUF 
 

Vi er nødt til å stille strengere krav til norsk eksport av våpen og strategiske varer. Krigen i 
Jemen er en konflikt som pågår fortsatt. Vi er nødt til å stanse Norges eksport av militært 
materiell til land som f.eks. Saudi Arabia. Denne konflikten omtales ofte som verdens verste 



humanitære katastrofe. Rundt 80 prosent av befolkningen trenger hjelp. Når vi bor i verdens 
beste demokrati, kan vi ikke selge våpen til land som bryter menneskerettighetene. Reglene 
for våpeneksport bekrefter hvordan Norge har blitt en kynisk dobbelmoralist i spørsmål vedr. 
krig og fred. Utenpå liker Norge å fremstå som er fredsnasjon, men på bakrommet inngår vi 
lukrative avtaler med diktaturer. Vi kan rett og slett ikke la døra stå på gløtt! 

 

Drammen AP vil: 

o At Norge skal stille strengere krav til norsk eksport av våpen og strategiske varer. 
 

Styrets innstilling: 
Forslaget støttes ikke da dette etter styrets oppfatning særlig vil ramme Kongsbergregionen 
hardt i dagens situasjon. 

 

 

5. Mer kunnskap om ekstremisme og rasisme  
Forslagsstiller: Drammen AUF 

 

Mer kunnskap om ekstremisme og rasisme bidrar til at unge får mer forståelse for disse 
temaene. Drammen AP mener at dette må inn i læreplanen til barneskolen. Ekstremisme og 
rasisme er noe mange unge barn kan relatere til, så hvis de lærer om dette forstår barn og 
unge temaene bedre. Drammen AP mener at hvis du går i 6-7 klasse kan du lære mer om 
rasisme og ekstremisme.  

 

Ifølge en undersøkelse fra antirasistisk senter så har de fleste opplevd rasisme på en eller 
annen måte. Det er 502 ungdommer som har vært med i denne undersøkelsen, de er i 
alderen mellom 15-30. I en undersøkelse som heter Elevundersøkelsene har de funnet ut at 
ca. 6,3 prosent elever blir mobbet 2-3 ganger i måneden på grunn av etnisitet. Det er ikke de 
samme tallene som antirasistisk senter fikk. De fikk inn at på barneskolen er det 10 prosent 
som har blitt urettferdig behandlet på grunn av hudfarge, etnisitet, religion eller livssyn 
ukentlig på barneskolen. På ungdomsskolen er det 11 prosent som opplever dette også.  

 
Drammen AP vil:  

• Ha mer læring i skolen om rasisme og ekstremisme fra barneskolenivå. 
 
Styrets innstilling: 
Forslaget støttes. 

 

 

6. Forslag til ny valgordning for Drammen Arbeiderparti 
Forslagsstiller: Valgkomiteen v/Terje Syvertsen 

 

De ni øverste posisjonene i styret velges for to-2 år av gangen slik at ca. halvparten er på 
valg hvert år. Ordningen er ment å fungere slik at et år er Leder, Kasserer, Kvinnepolitisk 
ansvarlig og Styremedlem 2 på valg og det neste året er Nestleder, Sekretær, 
Medlemsansvarlig, Styremedlem 1og Styremedlem 3 på valg. 

Alle øvrige tillitsverv ifølge lista er på valg hvert år. 

 

Ønsket effekt er å eliminere faren for at hele styret skiftes ut samme år og gjennom det sikre 

en best mulig kontinuitet i styrearbeidet. 



Hvis innføring av valgordningen blir vedtatt starter den og gjelde fra valget på årsmøte 2022 
og da ved at Leder, Kasserer, Kvinnepolitisk ansvarlig og Styremedlem 2 velges for to-2 år 

mens de øvrige velges for et-1 år. 

 
Styrets innstilling: 
Forslaget støttes ikke. 

 

 

7. Forslag om å øke minstepensjonisters ytelsesnivå. 
Forslagsstiller: Jakob Jilani Habib Wang 

 

Som minstepensjonist får man svært lite utbetalt i måned. Når man går på uføretrygd så må 
man ikke betale for livsnødvendig medisiner. Men når man går over å bli pensjonist så må 

man betale egenandel på medisiner som man tidligere ikke måtte betale noe for. 

Det gjør at man som minste pensjonist får svært lite å leve for i mnd. Man får det knapt til å 
rundt.  Man har høye bokostnader, og kostnader generelt er høye. Det gjør at man får svært 
lite igjen etter at faste kostander i dag. Man står i valget med å betale for å leve videre eller 
faktisk takke for seg her i livet.  

 

Pensjonister betaler også skatt som gjør at man får mindre betalingsevne og har mindre å 
leve for. I dag er satsen på normal kr 183 587 som er langt under fattigdoms grensen til 
Norge. 
 

Drammen Arbeiderparti mener: 

• Pensjonister skal ikke betale egenandel på livsnødvendige medisiner for at de faktisk 
skal få et verdig liv.  

• Drammen Arbeiderparti mener at det skal lovfestet at minstepensjonister skal motta 
280 000, altså 39 tusen over fattiggrensen til Norge som ligger på 241 000.  

 

Styrets innstilling: 
Styret støtter intensjonen om at minstepensjonister skal få bedre levevilkår. Forslaget støttes 
inidlertid ikke, da det vil bli altfor kostbart. Det er satt ned et eget utvalg som nå ser på disse 
utfordringene, og skal levere sine forslag i 2022 

 

8. Minimere brøyting og salting til et minimum 
Forslagsstiller: Jakob Jilani Habib Wang  

 

For å minimere salt på veien er det viktig å kjøre etter forholdene og være aktpågivende, 

varsom og hensynsfull etter veitrafikkloven paragraf 3 

Busstrasen behøver ikke brøyting eller salting, hvis man plasserer busstrasene strategisk.  

For å være mest mulig miljøvennlig må folk være skodd etter forholdene, og 
kollektivtransport må se på kjøretøyene man setter på veien for være trygg å komme fram 
uansett føre man ferdes på. 

Rust på biler er kjent problem. Null salting null rust. 

Snø er vann og da må man ha betydning mere kumlokk. 

 

Drammen Arbeiderparti vil:  

 



o Det opprettes krav til bilister og tungbiler om oppfrisking til å kjøre på vinter føre for 
mindre salting og bare veier 

o Det må stilles krav til dekk forhandler om piggfridekk og mønster dybde i forhold til 
friksjon 

o Det må kjøres test en vinter uten salting og brøyting på områder med mye trafikk for å 
se effekten 

o Antall kumlokk økes for å få unna vannet. 
o Styrke statens vegvesen og politi sin kontrollfunksjon betydelig  
o Opprette dialog med gjenvinning stasjoner om deportering av snø  

 
Styrets innstilling: 
Forslaget støttes ikke. 
 

9. Dokumentasjon for vedtatt eller ikke vedtatt politikk  
Forslagsstiller: Jakob Jilani Habib Wang 

 

I dag er det ganske tungvint for et menig medlem å finne ut hva som er fremmet tidligere slik 
at man kan sammenligne hva som er fremmet og hva som har gitt avslag i de forskjellige 
leddene.  

I organisasjonsuttalelsen fra landsmøte fra 2019 står det:  

 

«PROFESJONELL Våre prosesser skal være ryddige og strukturerte, og de skal ledes 
forutsigbart og trygt. Gjennom et omfattende skolerings- og studiearbeid skaper vi en 
kunnskapsrik organisasjon med aktive medlemmer.» Dette er dårlig og lite synlig for menig 
medlem som ikke har verv. 

I arbeidslivet og i organisasjonslivet er man opptatt alt skal skriftlig dokumenteres når forslag 
skal ta vare på og vedtak fattes  

 

Eksempel:  

Her ser vi saksgangen og hvordan enkelt medlemmer kan påvirke politikken, lokalt, regionalt 
eller nasjonalt. Meningen er å vise at det nytter å delta, men at vi samtidig har ulike 
demokratiske beslutningsorgan i partiorganisasjonen. Vær obs på at det finnes også andre 
måter å få vedtatt saker på uten at man må gå igjennom alle disse leddene, men dette er 
den «klassiske» måten å gå frem på.  
 

1. Forslag fra Ola Nordmann i Fredrikstad Arbeiderparti 

2. Forslaget sendes til årsmøte/evt. medlemsmøte i Fredrikstad Arbeiderparti.  

3. Redaksjonskomiteen på årsmøte støtter forslaget. Årsmøte vedtar å sende det til 
fylkesårsmøte i Østfold Arbeiderparti som forslag fra Fredrikstad Arbeiderparti. 

4. Redaksjonskomiteen på fylkesårsmøte i Østfold Arbeiderparti skriver det litt om og det blir 
lagt fram som et forslag fra redaksjonskomiteen til årsmøte i Østfold. 

5. Østfold Arbeiderparti vedtar forslaget og sender det til Arbeiderpartiet som et 
landsmøteforslag. 

6. Sentralstyre lager en positiv innstilling og sender det til landsstyret.  

7. Landsstyre lager en  positiv innstilling og legger det frem for landsmøte. 

8. Redaksjonskomiteen på landsmøte bearbeider forslaget og legger det inn som forslag i 
partiprogrammet (partiprogram hvert 4. år) (kommunalpolitisk plattform hvert fjerde år). 
Landsmøte vedtar også enkelt uttalelser.  

9. Landsmøte vedtar partiprogrammet med forslaget fra redaksjonskomiteen, det som en del 
av Arbeiderpartiets politikk 



10. Stortingsgruppen behandler dette og tar det opp i Stortinget.  

Forslag fra Fredrikstad Arbeiderparti 2017 

  

Faste ansettelser  

Faste ansettelser skal være hovedregelen i norsk arbeidsliv. Følgende konkreter tiltak må 
innføres for å bygge opp under dette: 

§ 14 – 9 i AML vedørende generell adgang til midlertidig ansettelser i 12 måneder må 

fjernes. 

Rett til å ansette midlertidig skal begrenses til 12 måneder, unntatt herfra er reelle vikar ved 
permisjoner og sykdom. I slike tilfeller skal den som ansettes midlertidig erstatte navngitte 
personer 

Bruk av innleid arbeidskraft er kun tillatt, som erstatning ved permisjoner og sykdom for 
navngitte personer 

Det er ikke lov for bemanningsbyråer å ansette personer i faste stillinger uten lønn mellom 

oppdrag.’ 

Landsmøtevedtak: 

  

Partiprogrammet» 

 
Drammen Arbeiderparti mener:  

 
o Det bør opprettes på Mitt arbeiderparti fremmet forslag under de forskjellige punkter 

da lag og fylker for å se om det er flere som har fremmet like forslag. Slik kan man 
styrke forslag på tvers av lag og fylke inn mot landsmøte for mest mulig oppslutning.   

o Alle forslag som enten blir med videre eller blir nedstemt skal dokumenteres, slik at 
medlemmene kan følge prosessen på forslaget sitt.  
 

Det bør vurderes om det bør gjøres enklere for menige medlemmer å fremme forslag på 
landsmøte som er partiet høyeste organ. Dette for å styrke at det nytter å være medlem i 
partiet.  
 

       
      

               

               
   

           
      

        
     

               

          

           
      

           

         

           
      

        
         

                         

                      



Styrets innstilling: 
Forslaget støttes ikke. Styret mener forslaget hever terskelen for å jobbe med forslag for 
mye. Systemet vil dessuten bli for byråkratisk og kostbart. 
 

10. Påbud om bruk av refleks 
 

I Drammen, Viken og i Norge generelt er mange mørke gater spesielt på morgenen,kveld og 

natt. Mange går langs veien uten å bli sett. 

Det stilles krav om at bilister må ha refleksvest i bilen. Hvis ikke blir ikke bilen EU-godkjent, 

eller man får mangel under kontroll.  

I Drammen, Viken og Norge generelt er det mange som går mørkkledd og man blir ikke 

oppdaget før det er for sent. Bruk av refleks gjør at man blir oppdatert tidligere og man synlig 

for øvrig trafikk. 

Fakta om fotgjengerulykker:  

2018: 13 dødsulykker. Seks fotgjengere drept i mørke, fire uten refleks 

2017: 12 dødsulykker. Syv fotgjengere drept i mørke, fem uten refleks 

2016: 17 dødsulykker. Syv drept i mørke, fire uten refleks 

2015: 13 dødsulykker. Fem drept i mørke, tre uten refleks" 

 

Fakta om refleks:  

Refleks gjør deg synlig på 140 - 400 meters hold. 

Uten refleks vil du først bli oppdaget på 25-30 meters hold. 

En bilist som kjører med nærlys i 50 km/t har 2 sekunder på å oppdage en fotgjenger uten 

refleks. Bruker du refleks øker denne tiden til 10 sekunder. 

40 prosent av alle fotgjengerulykker skjer i mørket. 

Bruker du refleks reduserer du denne risikoen med opptil 85 prosent." 

 

Refleks kan bety forskjell på liv og død.En bil er et drapsvåpen som kan gjør store skader. 

 

Drammen Arbeiderparti mener:  

• At et lovforslag om påbud om bruk refleks skal komme på plass for spare liv snarest mulig. 

• Forslaget bes hastebehandles i Stortinget og oversendes Arbeiderpartis medlemmer i 

transportkomité for snarlig virkning og oppfølging av forslaget 

Styrets innstilling: Forslaget støttes ikke.  

 

11. Vi trenger en rusreform  
Forslagsstiller: Bendik Thun  

 

Rusreformen er et forsiktig skritt i retning av at man skal møte rusavhengige med forståelse 
fremfor straff. De som tas med mindre mengder narkotika til eget bruk, skal ikke lenger 



kunne straffes. I stedet skal de pålegges rådgivning og tilbys hjelp og oppfølging. Slik 
oppfølging kan omfatte behandling av rusavhengighet, annen helsehjelp eller hjelp til å finne 
bolig og arbeid. Så lenge det er snakk om mengder innenfor de såkalte terskelverdiene, og 
stoffet antas å være til eget bruk, vil politiet ikke lenger ha mulighet til å benytte seg av 
virkemidler som husransakelse, gjennomgang av mobiltelefon, tvungne blod- eller urinprøve 
eller ransakelse ved avkledning. Hvis politiet mistenker salg, derimot, vil de fortsatt ha 

muligheten til å bruke slike virkemidler, samt sette i gang videre straffeforfølgelse ved behov. 

 

I tillegg til at målet med reformen er at brukere skal bli møtt med helsehjelp, er et annet viktig 
poeng for rusreformen at man skal skjerme brukere fra å bli stemplet som kriminelle, med de 
uheldige konsekvensene dette medfører. 

Straff fører til at de som i dag blir tatt med ulovlige rusmidler, får dette på sitt kriminelle 
rulleblad, samt at de muligens må sone en fengselsstraff. Dette fører igjen til to ting. For det 
første fører det til at sannsynligheten er større for at man kommer i kontakt med tunge 
kriminelle miljøer, og at veien inn i disse dermed er kortere. Dette gjelder spesielt om man 
må sone straff i fengsel. For det andre fører straff til at mange brukere opplever at veien ut 
av rus-hverdagen blir lengre, fordi veien til fast arbeid og «normale» sosiale miljøer blir 

vanskeliggjort. 

Forslaget til terskelverdier, altså de brukerdosene man kan ha på seg uten å bli 
straffeforfulgt, er ikke spesielt store for avhengige brukere. At politiet skal kunne gjøre en 
skjønnsmessig vurdering av om mengdene er til eget bruk eller til salg er derfor viktig. Videre 
er det fornuftig at en så stor prinsipiell endring i hvordan man møter brukere av narkotika, 
skjer på en kontrollert måte fremfor å åpne opp i enda større grad, slik enkelte vil. Selv om 
tall fra andre land som har innført lignende reformer viser at reformer som dette fungerer 
etter hensikten, er det likevel viktig at man skal kunne korrigere reformen om det viser seg 
nødvendig. Man bør derfor heller se på evt. større terskelverdier på sikt først når man har 

sett effektene av den foreslåtte rusreformen.  

 

Det er mange brukere som i dag burde vært til behandling og som også selv ønsker dette, 
men hvor de er redde for å ta kontakt med helsetjenestene. For til tross for at man selv kan 
være klar over en sterkere avhengighet til narkotiske stoffer, er man redd for å søke hjelp i 
fare for å også bli straffeforfulgt. Blir denne terskelen mindre kan samfunnet trolig hjelpe 

langt flere som er på skråplanet enn i dag.  

 

Det var i sin tid Arbeiderpartiet som initierte rusreformen. Nå er det igjen viktig at vi tar 
kontroll over rusreformen. Vi må gjøre den best mulig for de i samfunnet som trenger det 
som mest, og vi må stille opp med ressursene for at personer som ønsker å få livet på rett 
kjøl nettopp kan dette. Kommunene må sikres nok midler til at de kan ta denne rollen, slik at 
reell behandling og helsehjelp blir iverksatt. Imidlertid er det viktig at også brukerne tar 
tilbudet om helsehjelp på alvor. Derfor støtter Drammen Arbeiderparti at det kan innføres 
sivilrettslige reaksjoner, som gebyrer, om man ikke møter i pålagte timer hos 
rådgivningstjenesten.  

   

Forslag til vedtak: Arbeiderpartiet mener at rusavhengighet skal møtes med forsvarlig 
helsehjelp og sosiale tjenester, ikke bøter og straffeforfølgning. I tillegg trengs det målrettet 
innsats for å forhindre at unge forbruker rusmidler. Disse virkemidlene eksisterer i innenfor 
forslaget til rusreform, men kommunene må sikres god nok finansiering slik at de faktisk er i 
stand til å oppfylle denne oppgaven.  

 

Styrets innstilling: 
Forslaget støttes 

 



Valg 
 
Valgkomiteens forslag til valget 2021 

 

Komiteen har bestått av: Aud Watnebryn, Svein Winge, Victoria Øverland, Bent Inge Bye, 
Ingrid Ross Solberg,  Dag Ebbestad, Ane Hertzberg og leder Terje Syvertsen. 

 

Styret i Drammen Arbeiderparti: 

 

Leder:     Tonje Enersen    

Nestleder:    Egil Knudsen    

Kasserer:    Lola Awoyemi    

Sekretær:    Lina Strandbråten   

Kvinnepolitisk ansv:   Bhanuja Rasiah    

Medlemsansvarlig:   Jorun Jagland    

Styremedlemmer:   Thor Sigurd Syvaldsen  

Mads Hilden    

Gard Hofsvang  

   

AUFs representant:  Velges av AUF   

Komm.styregr.repr.:  Velges av Kommunestyregr.  

Seniorgruppas repr.:  Velges av Seniorgruppa  

LOs representant:  Velges av LO Drammen  

 

Varamedlemmer: 

Ole Lønseth    

Hilde Klæboe    

Jan Ivar Weimoth   

Trine Bingen    

Rutkay Sabri     

Helle Hertzberg   

Ole Henrik Krat Bjørkholt   

 

Revisorer: 

Ellen Flathen    

Vegard Eliassen Stillerud  

 

Vararevisorer: 

Bendik Thun    

Victoria Øverland   

 

Kontrollkomite: 

Lars Gunnar Larsen, leder  

Harald Bell Solaas   

Sølvi Brandt Bestvold    



 

Representanter til generalforsamlingen i Folkets Hus SA: 

 

Fra Drammen Ap:  Svein Winge    

Vara:     Jorun Jagland    

 

Fra Kvinnepolitisk:  Bhanuja Rasiah     

Vara:     Ingrid Ross Solberg   

 

 

Representanter til Buskerud Aps representantskap: 

 

Monica Myrvold Berg   

Eivind Knudsen   

Lina Strandbråten   

Mads Hilden    

Bhanuja Rasiah   

Egil Knudsen    

Gard Hofsvang   

 

  

Vararepresentanter:  

Tonje Enersen   

Lars Gunnar Larsen   

Lola Awoyemi   

Thor Sigurd Syvaldsen   

Jorun Jagland    

Ole Lønseth     

Helle Hertzberg   

Rutkay Sabri     

Hilde Klæboe    

Terje Syvertsen    

Eva Eline Bækken   

Jan Ivar Weimoth    

  

 

Drammen 1. Mars 2021 

For Valgkomiteen 

Terje Syvertsen 

Leder 

 

 

 

 



Hvordan bruke Teams under Drammen Arbeiderpartis 
årsmøte 2021 

 
Generelle kjøreregler:  

1. Du skal alltid være dempet/ha skrudd av mikrofonen når du ikke har ordet.  

2. Har du tekniske problemer kontakt teknisk support.  

Slik demper du deg: ved å trykke på mikrofonen (markert i gult). Strek over betyr at du er 
dempet.  
 

 

Hvordan be om ordet? 

Til hvert punkt/sak på dagsorden vil det bli lagt ut en tittel i chatten. Etter denne er lagt ut og 
ordstyrer har informert om mulighet til å tegne seg skriver du inn i chatten at du ønsker ordet. 
Du må bruke fult navn.  

Chatten finner du ved å klikke på ikonet markert i gult:  

 

Eksempel på hvordan du ber om ordet:  

 

Hvordan stemme?  

Når det er avstemning vil vi bruke håndsopprekning – det er derfor viktig at ingen bruker 
denne funksjonen til noe annet under møtet.  

1. Først trykker du på symbolet markert med rød sirkel. Da kommer det opp flere ulike valg.  



2. Trykk så på hånden markert med gul sirkel.  

Det er viktig at du ikke bruker de andre tegnene da de ikke blir værende.  

 
For å ta hånden ned igjen gjør du det samme – det er viktig at du ikke tar ned hånden 

før ordstyrer ber deg om det.  

 

 


